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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 53/2022 

LIII Sesja w dniu 25 października 2022  

Obrady rozpoczęto 25 października 2022 o godz. 09: 00, a zakończono o godz. 14: 

33 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman Kupisz 

8. Agnieszka Jura Walczak 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz nieobecny 

21. Stanisław Wawrzonkoski 

22. Katarzyna Zarębska 

23. Czesław Zarzeczny nieobecny 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal otwierając obrady LIII sesji Rady 

Miasta powitał obecnego na obradach Zastępców Prezydenta Miasta Pana 
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Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską a 

także zebranych na sali dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta 

VIII kadencji oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach a także wszystkich, 

którzy za pomocą sieci Internet obserwują obrady.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek.  

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 22 radnych, a 

zatem obrady sesyjne w dniu 25 października br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad LIII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad LII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 27 

września 2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z tym 

Przewodniczący zwrócił się do radnych czy chcą wnieść do niego zmiany. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Wanda Muszalik 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radny Pan Janusz Ziółkowski 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal, 

 

Po zakończeniu dyskusji w sprawie zmian porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o rozszerzenie porządku obrad LIII sesji w punkcie nr 5, zgłoszonego przez 

radną Panią Wandę Muszalik w imieniu Klub Radnych Nowa Lewica o uchwałę w 

sprawie apelu o poprawę warunków pracy nauczycieli szkół publicznych, 

pracowników innych placówek oświatowych i psychologów dziecięcych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Agnieszka Jura 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku zgłoszonego przez Przewodniczącego Rady Miasta radnego Pana Piotra 

Kowala o przesunięcie procedowania punktu nr 11 w miejsce punktu nr 8 porządku 

obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowe wnioski uzyskały akceptację Rady Miasta. Tym samym 

uległ zmianie porządek obrad LIII sesji Rady Miasta. 
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Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki przedstawił Radzie Miasta informację 

z działalności miasta w okresie międzysesyjnym począwszy od dnia 27 września 

2022r., do obrad sesyjnych w dniu 25 października br., która przedstawia się 

następująco: 

 

Miasto Włocławek zostało uhonorowane tytułem: Samorząd Przyjazny Ekonomii 

Społecznej. Wyróżnienia Specjalne Marszałka Województwa Kujawsko Pomorskiego 

otrzymały między innymi: Spółdzielnia Socjalna Empatia oraz Zakład Aktywności 

Zawodowej. Przyznano także Certyfikaty Zakup Prospołeczny w gronie 

uhonorowanych znalazły się również Spółdzielnia Empatia oraz włocławski ZAZ. Z 

okazji Dnia Edukacji Narodowej Prezydent Włocławka przyznał nagrody 

osiemdziesięciu siedmiu nauczycielom naszych szkół. Wyróżnieniami zostało 

uhonorowanych czterdziestu dziewięciu pracowników niepedagogicznych. Statuetki 

Ambasadora Szkolnictwa Zawodowego otrzymało trzech pracodawców właścicieli 

firm współpracujących ze szkołami zawodowymi. Kilka dni temu wystartował 

projektem: Ciepło Cię widzieć. To pierwsze w Polsce działanie, które w tak 

kompleksowy i bezpośredni sposób wspiera mieszkańców w kryzysie 

energetycznym. Odpowiadając na wyzwania stojące przed społecznościami w 

zakresie gospodarowania ciepłem, organizowane są warsztaty dla przedstawicieli 

samorządów, organizacji pozarządowych, liderów i mieszkańców. Do końca roku, do 

dyspozycji wszystkich chętnych będą eksperci z zakresu oszczędzania energii, 

odnawialnych źródeł energii, budżetu domowego oraz specjaliści, tacy jak psycholog 

czy prawnik. Spotkania odbywają się w „Śródmieście Cafe”. Podpisano umowę na 

realizację projektu pn. Centrum Wsparcia Społecznego. Ministerstwo Rodziny i 

Polityki Społecznej przekaże grant w wysokości ponad dwóch milionów złotych. 

Będzie on przeznaczony na: wyposażenie i użytkowanie Centrum u zbiegu ulic 

Brzeskiej i Piekarskiej, organizację pomocy sąsiedzkiej, a także na przygotowanie i 

wdrożenie planu. W przychodniach MZOZu trwają szczepienia seniorów przeciwko 

grypie, prowadzone są też zapisy 12-letnich dziewcząt na szczepienia przeciwko 

wirusowi HPV. Miejskie przychodnie oraz Przychodnia przy ul. Wyszyńskiego 

kontynuują szczepienia seniorów przeciwko pneumokokom. W ramach miejskiego 

programu in vitro zawarto aneks do umowy z Kliniką Gravida z Płocka, zwiększający 

tegoroczny limit procedur dla mieszkańców Włocławka. To właśnie tę placówkę 

najczęściej wybierają włocławianie zainteresowani uzyskaniem dofinansowania w 

ramach programu. W bieżącym roku wnioski złożyło 17 par, z czego 8 zrealizowała 

płocka klinika. Trwają zajęcia w ramach projektu Aktywność Włocławskich Seniorów. 

Realizowany jest on wspólnie z Centrum Kultury Browar B. 

W ostatnim okresie znacząco wzrosło zainteresowanie włocławian Kartą Dużej 

Rodziny i Kartą Seniora. Pracownicy Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia 

Publicznego przyjęli w październiku: 75 wniosków o wydane karty seniora i 160 

wniosków o wydanie Karty Dużej Rodziny. Podsumowano efekty tegorocznej akcji 
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usuwania azbestu. Z terenu Włocławka zniknęło ponad 45 ton tego surowca. 

Przygotowany został Wniosek o płatność do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej, w wyniku, którego miasto powinno otrzymać zwrot 

poniesionych kosztów, w wysokości prawie 12 tysięcy złotych. Obecnie trwa 

przyjmowanie wniosków od mieszkańców na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest z posesji, w roku 2023. Termin składania wniosków upływa z końcem grudnia 

tego roku. W odpowiedzi na konkurs ogłoszony przez Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej, złożono wniosek o dofinansowanie projektu pn.: 

Dekarbonizacja systemu ciepłowniczego miasta etap I. Przedsięwzięcie polega na 

wykonaniu otworu badawczego w celu uzyskania optymalnych parametrów na 

potrzeby eksploatacji wód termalnych. Wysokość wnioskowanego dofinansowania 

wynosi ponad 21,5 miliona złotych. W ramach zamówień publicznych: Zawarto 

umowę na rozbudowę i modernizację Zespołu Szkół Technicznych. Wykonawcą jest 

konsorcjum firm „KABO” Borkowski oraz Zakład Budowlany MSBUD, wartość brutto 

umowy wynosi ok.: 26 milionów złotych, termin realizacji: 16 miesięcy od dnia 

zawarcia umowy. Zawarto umowy na dostawę wyposażenia Centrum Wsparcia dla 

Osób w Kryzysie. Dostawy w rozstrzygniętych w przetargu zadań zrealizuje trzech 

wykonawców: firma RIVAGIS Paweł Król, Spółka: Drzewiarz-Bis oraz Cogisoft 

Systemy Komputerowe. Łączna wartość umów to około 236 tysięcy złotych. 

Włocławek będzie miał system identyfikacji wizualnej. Jego główne elementy to znak 

graficzny miasta oraz hasło. Znak nawiązuje do tradycyjnego wzoru z dekoracji 

fajansowych i innych charakterystycznych dla naszego miasta cech. Zaprojektowaną 

grafikę uzupełniać będzie hasło promujące Włocławek. O tym, jakie to będzie hasło, 

zdecydują mieszkańcy. Do dziś włącznie, w serwisie wloclawek.konsultacjejst.pl trwa 

anonimowa ankieta. We Włocławku goszczono samorządowców z Wodzisławia 

Śląskiego i czeskiej Ostrawy oraz przedstawicieli firmy Projekty Miejskie. Tematem 

głównym wizyty studyjnej były dobre praktyki rewitalizacyjne, a także trudności i 

wyzwania związane z realizacją programu rewitalizacji. W dniach 8 i 9 października w 

Centrum Kultury Browar B. odbyła się druga edycja Fajans Festiwal. Również w tym 

roku impreza cieszyła się ogromnym powodzeniem, zarówno ze strony wystawców 

jak i odwiedzających. Festiwalowi towarzyszyła akcja FAJansOWE bistro, w której 

wzięły udział lokale gastronomiczne z Włocławka i regionu. W minionym miesiącu 

odbyły się liczne wydarzenia sportowe współfinansowane przez miasto, a wśród nich: 

dziewiąty ANWIL Półmaraton Włocławek, w którym pobiegło 400 osób dorosłych i 

około pół tysiąca dzieci. Swoje ostatnie zajęcia w tym sezonie organizowała Szkółka 

Bowlingowa dla dzieci. Odbył się także szósty cykl biegu Vladislavia Cross na 

Stadionie Przylesie oraz Turniej Judo dzieci o Puchar Prezydenta Miasta Włocławek. 

Gościem specjalnym Turnieju Judo był zawodnik Igrzysk Olimpijskich w Pekinie 

Przemysław Matyjaszek, który poprowadził rozgrzewkę i udekorował zwycięzców. 

Dziś rozpoczynają się czwarte Włocławskie Senioralia. To będzie święto seniorów, 

ale także święto międzypokoleniowe; seniorzy są wśród naszych bliskich, znajomych, 

sąsiadów. W samo południe, na Placu Wolności seniorzy otrzymają symboliczny 

klucz do bram miasta. Za kilka dni Wszystkich Świętych, więc przygotowywane są 

cmentarze. Ponad tysiąc kontenerów na śmieci na cmentarzu przy al. Chopina, 
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ogólnodostępne skrzyneczki z narzędziami ogrodniczymi, dodatkowe patrole Straży 

Miejskiej to tylko niektóre z ułatwień, jakie będą czekać na mieszkańców 

odwiedzających groby bliskich. Wzmożone porządki na nekropoliach już się 

rozpoczęły, od przedświątecznej soboty dodatkowe stoiska rozstawią handlujący 

kwiatami i zniczami. Bezpośrednio przed 1 listopada zostanie też zwiększona 

częstotliwość usuwania zawartości kontenerów na śmieci. W dniach od 29 do 31 

października 2022 r. oraz 2 listopada cmentarz komunalny przy al. Chopina we 

Włocławku oraz cmentarz komunalny w Pińczacie będą otwarte od godziny 5.00 rano 

do godz. 22.00, a 1 listopada do północy. W okresie świątecznym będą kursowały 

autobusy linii specjalnych MPK, a 1 listopada Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie 

będzie realizował usługi transportowe doortodoor. Należy podkreślić, że w dniach 31 

października oraz 1 i 2 listopada miejskimi autobusami we Włocławku można 

podróżować bezpłatnie, bez konieczności kasowania biletu. 

Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki przypomniał, że w nocy z 29 na 

30 października przechodzimy na czas zimowy i cofamy zegarki z godziny 3.00 na 

2.00. 

Po zakończeniu wypowiedzi przez Zastępcę Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa 

Kukuckiego, Przewodniczący Rady Miasta otworzył dyskusję nad przedstawioną 

informacją.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 

• radna Pani Katarzyna Zarębska 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

• radny Pan Piotr Czarnecki 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radny Pan Krystian Łuczak 

•  radna Pani Katarzyna Zarębska (Ad Vocem) 

• radny Pan Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

• radny Pan Józef Mazierski (Ad Vocem) 

• Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa Pan Bogdan 

Mielniczek 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal rozpoczął procedowanie nad kolejnym punktem porządku obrad. 
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Ad. 3 

Informacja Prezydenta Miasta Włocławek na temat złożonych oświadczeń o stanie 

majątkowym. 

 

Informację Prezydenta Miasta Włocławek na temat złożonych oświadczeń o stanie 

majątkowym zaprezentowała Pani Wiesława Konopczyńska Sekretarz Miasta. 

 

Ad. 4 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta na temat złożonych oświadczeń o stanie 

majątkowym. 

Informację dotyczącą oświadczeń o stanie majątkowym radnych przedstawił 

Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal. 

Przedmiotowa Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie apelu o poprawę warunków pracy nauczycieli szkół publicznych, 

pracowników innych placówek oświatowych i psychologów dziecięcych. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała radna Pani Wanda Muszalik, która 

odczytała treść apelu w przedmiotowej sprawie wraz ze zmianą w uzasadnieniu, 

jakiej dokonała Komisja Edukacji podczas posiedzenia przy procedowaniu nad 

uchwałą. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie apelu o poprawę warunków pracy nauczycieli szkół publicznych, 

pracowników innych placówek oświatowych i psychologów dziecięcych wraz z 

dokonanymi zmianami w treści uzasadnienia pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Wanda 

Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie apelu o poprawę warunków pracy nauczycieli szkół publicznych, 

pracowników innych placówek oświatowych i psychologów dziecięcych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Czarnecki, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Jura Walczak, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok. 

 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038. 

 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2022 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 2038 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 2038. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 
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złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Po zakończonej wypowiedzi przez Panią Skarbnik Miasta, zgodnie z uprzednią 

zapowiedzią Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal ogłosił 30 minutową 

przerwę w obradach sesyjnych, która trwać będzie do godziny 12.30.  

Przerwa w obradach LIII sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie. 

Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się o 

przedstawienie opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Agnieszka Jura 

Walczak, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Radna Pani Agnieszka Jura Walczak oraz radny Pan Krystian Łuczak ze względu na 

problem techniczny urządzenia nie mogli oddać głosu podczas głosowania w 

systemie Esesja, w związku z tym zgłosili swoje poparcie dla procedowanej uchwały 

przez podniesienie ręki, co zostało odnotowane w niniejszym protokole obrad. Wyniki 

głosowania wraz ze stosowną adnotacją stanowią załącznik do protokołu. 

Uwzględniając, zatem głosy ww. radnych za podjęciem uchwały w zaproponowanym 

brzmieniu opowiedziało się 14 radnych, przy braku głosów przeciwnych oraz 4 

głosach wstrzymujących się. 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 
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BRAK GŁOSU (2) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i 

zwolnień w opłatach za przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych. 

 

Obszernego wprowadzenia do zagadnienia dotyczącego przyczyny zmian cen 

maksymalnych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym, 

uprawnień pasażerów do ulg i zwolnień w opłatach za przewóz i sposobu ustalania 

opłat dodatkowych wraz z prezentacją multimedialną przedmiotowego tematu 

dokonała Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i 

zwolnień w opłatach za przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w 

tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radna Pani Ewa Szczepańska 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen maksymalnych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym, uprawnień pasażerów do ulg i 

zwolnień w opłatach za przewóz i sposobu ustalania opłat dodatkowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Skarbnik Miasta Pani 

Honorata Baranowska informując m.in., że stawki podatku od nieruchomości 

zaproponowane na 2023 rok planowane są na poziomie niższym od górnych granic 

stawek ogłoszonych przez Ministra Finansów. Biorąc pod uwagę rosnące koszty 

realizowanych zdań oraz ubytki w dochodach wynikające z reformy podatkowej 

koniecznym jest ustalenie stawek na wskazanym poziomie gdyż podatek od 

nieruchomości stanowi źródło pokrycia wielu zadań. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna 

Zarębska. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (9) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski, Małgorzata Szymańska 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik 

Miasta komunikując m.in., że, stawki podatku od środków transportowych 

proponowane we Włocławku na 2023 rok wzrosną przeciętnie o 8%. Nie były one 

zmieniane w roku bieżącym, ponieważ aktualnie funkcjonuje uchwała Rady Miasta 

Włocławek, która weszła w życie od 1 stycznia 2021r. A zatem biorąc pod uwagę 

wydatki i wpływy budżetowe gminy, nie ma obecnie warunków do przyjęcia niższych 

stawek podatku od środków transportowych niż zaproponowane w uchwale. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju 

i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka Jura Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 



15 

 

Ad. 11 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 

wraz z autopoprawką. 

 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała wnioskodawczyni przedsięwzięcia radna Pani Ewa Szczepańska, 

która wyjaśniła również przyczyny dokonania autopoprawki do uchwały. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 

wraz z autopoprawką rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• radna Pani Ewa Szczepańska 

• Sekretarz Miasta Pani Wiesława Konopczyńska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 

wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała wraz z autopoprawką została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych będących własnością 

lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, udostępnianych dla operatorów i 

przewoźników oraz w sprawie określenia warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów. 

 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pan Paweł Żyżelewicz Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu 

Zbiorowego i Energii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych będących własnością 

lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, udostępnianych dla operatorów i 

przewoźników oraz w sprawie określenia warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Stanisław Wawrzonkoski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych będących własnością 

lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, udostępnianych dla operatorów i 

przewoźników oraz w sprawie określenia warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich obiektów i urządzeń 

sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających w trwałym zarządzie 

lub w administrowaniu Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku. Punkt zdjęto z 

porządku obrad. 

 

Ad. 14 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Włocławskiej Rady Seniorów. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr 

Kowal informując, że w oparciu o uchwałę Rady Miasta Włocławek w sprawie 

powołania Włocławskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu, Rada Miasta do składu 

Włocławskiej Rady Seniorów wskazuje dwie osoby spośród mieszkańców 

Włocławka, przedstawicieli seniorów lub podmiotów działających na rzecz seniorów, 

niebędących radnymi Rady Miasta Włocławek.  

W związku z rezygnacją Pana Janusza Mularskiego, zachodzi potrzeba wskazania 

nowego przedstawiciela, Rady Miasta Włocławek do tegoż gremium. Osobą 

wyznaczoną jest Pan Paweł Okuniewski. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Włocławskiej Rady Seniorów rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 
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Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Włocławskiej Rady Seniorów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Agnieszka Jura Walczak, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 15 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 

 

Przewodniczący Rady Miasta wprowadzając uchwałę zakomunikował, że do 

kompetencji Rady Miasta należy powoływanie komisji stałych oraz ustalanie ich 
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składów osobowych. Przedmiotowy projekt uchwały reguluje zmianę w składzie 

Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, wynikającą z realizacji wniosku 

złożonego przez Radnego Piotra Zwolińskiego, który złożył akces do pracy w ww. 

Komisji.  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Agnieszka JuraWalczak, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że dalsze prowadzenie obrad 

LIII sesji Rady Miasta przekazuje Wiceprzewodniczącej Rady Miasta radnej Joannie 

HofmanKupisz. 

 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. Ż. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. Ż. na działalność Prezydenta 

Miasta Włocławek, które zostało wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 

• Sekretarz Miasta Pani Wiesława Konopczyńska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana R. Ż. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Krystian Łuczak, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
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Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Wanda Muszalik, Małgorzata Szymańska 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku. 

 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku, które zostało wypracowane i 

zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownych skarg na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej 

Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 
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Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Małgorzata Szymańska 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

 

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta 

Miasta Włocławek, które zostało wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

• Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (5) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jacek Buława, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Kowal, Małgorzata Szymańska 

 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Tobjasz, Czesław Zarzeczny 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

poinformowała o wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad.19 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad LIII sesji Rady Miasta skierowali: 

 

• radna Pani Joanna HofmanKupisz, 

• radna Pani Agnieszka JuraWalczak. 

 

Ad. 20 

Informacje i komunikaty. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 21 

Zamknięcie obrad. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

radna Joanna Hofman-Kupisz zakończyła obrady LIII sesji Rady Miasta Włocławek, 

które odbyły się w dniu 25 października 2022 roku. 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta radna Joanna Hofman-Kupisz 

 

 

 

 


